
Muistio  
 
Sivistyslautakunnan järjestämä kuntalaiskuulemistilaisuus päätöksen valmistelua varten 
 
 Petäjäskosken koululla tiistaina 17.9.2024 kello 17:30–19. 
 
Paikalla: työryhmän jäsenet: Veli Tirilä, Ari Sarpola, Sirpa Järvelä, Jarkko Ollila ja Saara 
Komulainen sekä koulun henkilökuntaa ja huoltajia yhteensä 20 henkilöä.   
 
Sivistyslautakunnan pj. Veli Tirilä avasi kuulemistilaisuuden ja toivotti läsnäolijat tervetulleiksi. 
Sivistysjohtaja Ari Sarpola esitteli Petäjäskosken koulun mahdollisen lakkauttamisen taustatietoja 
ja kertoi prosessin etenemisestä ja aikatauluista.   
 
Asioita, jotka nousivat esille keskustelun kuluessa 

• Kysyttiin, onko rakennusten kuntokartoitusta tehty, onko Jauhinkankaan kuntokartoitusta 
tehty? 

• Onko rakennusten käyttöikä tullut tiensä päähän, miten Jauhinkankaan koulun käyttöikä? 
• Kenttien talvikunnossapito keskustelutti osallistujia, talkoilla mahdollisesti kylät voisivat 

hoitaa kenttiä 
• Kerhotoiminnan jatkuminen koululla puhututti, kun koulutyö loppuu 
• Juho Oksan koulun ryhmäkoot huolestuttivat, jos kaikki Petäjäskosken oppilaat siirtyvät 

Juho Oksalle, kasvavatko ryhmäkoot liian suuriksi? 
• Nykyiset pienet ryhmät Petäjäskosken koululla, toteutuuko lapsen etu esim. liikuntatunneilla 

ja ryhmätöissä, jos/kun oppilaita on vähän? 
• 15 oppilaan ryhmä on tasapainoinen ryhmä 
• Koulujen lakkauttamisessa lakkauttamisen kulut tulisi selvittää tarkasti, että olisivat 

oikeasuhtaisia 
• Lasten oikeuksista pidettävä huolta, jotta lapset pääsevät harrastuksiin, jos 

lähiliikuntapaikat suljetaan 
• Harrastekerhoista järjestetään kuljetus jatkossakin koulukuljetusoppilaille 
• Palloiluhallin tilanne puhututti, loppuvatko käytettävissä olevat liikuntatilat Oulaisista 
• Kysyttiin, että onko Jauhinkankaan oppilailta kysytty halukkuutta siirtyä Petäjäskosken 

kouluun? 
• Todettiin, että harrastusmahdollisuudet on pidettävä kylällä 
• Saavatko kyläläiset katetta veromarkoille? 
• Pidemmällä tähtäyksellä koulun lakkauttamisella on huonoja vaikutuksia kyläläisiin 
• Koulun piha on kyläläisten tapaamispaikka 
• Koulusiirrossa oppilaiden tulee saada esittää kaveritoive samalle luokalle pääsyssä 

 
 
  
 
Muistion vakuudeksi,  
 
Saara Komulainen 
 


